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ســرویس سیاسی -   غلامحسین اسماعیلی رئیس دفتر رئیس جمهوری از 
واردات حدود ۱۰۰ میلیون واکسن تا پایان آبان امسال خبر داد و گفت: واکسیناسیون 

گسترده و مهار اپیدمی کرونا اولویت مهم دولت سیزدهم است.
اسماعیلی در یازدهمین اجلاس شورای عالی نظام پرستاری در باغ موزه دفاع 
مقــدس، افزود: از ابتدای فعالیت دولت جدید و فقط از ابتدای شــهریور تاکنون 
حدود ۳۰ میلیون واکســن کرونا وارد شده و تا پایان شهریور و فقط در همین ماه 

۴۰ میلیون واکسن کرونا وارد کشور می شود.
او ادامه داد: دولت ســیزدهم به مســئله کرونا توجه ویژه و برای مدیریت آن 
برنامه و راهکار دارد. مهمترین اقدام برای مهار این بیماری واکسیناسیون گسترده 
اســت. همه تلاش در دولت این اســت که در مهر و آبان از طریق واردات و تولید 

داخل، میزان واکسن تامین شده در کشور را به ۱۰۰ میلیون دز برسانیم.
اسماعیلی گفت: واکسیناسیون کرونا در کشور از ابتدای اسفند ۹۹ شروع شد. 
اکنون در شهریور ۱۴۰۰ هستیم، هفت ماه از این زمان گذشته است و فقط یک ماه 
و در واقع یک هفتم این زمان در دولت سیزدهم بوده است. عملکرد دولت جدید 

در همین مدت کوتاه نسبت به دولت گذشته قابل مقایسه نیست.
رئیس دفتر رئیس جمهوری با اشاره به اولین سفر دکتر ابراهیم رئیسی، رئیس 
جمهوری به خوزســتان افزود: آقای رئیســی در اولین سفر خود به خوزستان در 
بیمارســتان رازی این شــهر حاضر شد. این اقدام بیانگر اهمیت و رویکرد دولت 

جدید به حل مساله کروناست.
اسماعیلی در دیدار با اعضای شورای عالی نظام پرستاری گفت: نقش جامعه 
پرســتاری در سلامت مردم و نجات جان انسانها بی بدیل است. تجربه شخصی 
من نیز موید اهمیت نقش پرستاران در نجات جان انسانهاست. به همین علت از 
هر تلاشی برای حمایت از جامعه پرستاری در دولت و هماهنگی با دستگاه های 

مختلف برای حل مشکلات این گروه دریغ نمی کنیم.
وی افزود: عده ای می گویند کرونا باعث شــد جامعه پرستاری مورد توجه 
قرار گیرند اما تلاش پرستاران از گذشته نیز وجود داشته است، کرونا برای همه و 
به خصوص پرستاران مصائب زیادی داشت اما این مصائب این خاصیت را داشت 
که اهمیت و نقش پرســتاران برای مردم روشن تر شود. اکنون توجه به پرستاران 
بیشــتر شده اما این توجه باید اســتمرار داشته باشد تا مشکلات قدیمی این قشر 
زحمتکش حل شود.رئیس دفتر رئیس جمهوری ادامه داد: یکی از اقدامات مهمی 
که در دســتور کار دولت اســت، تزریق دز سوم واکسن برای پرستاران و تامین و 
تزریق واکسن به خانواده کادر پرستاری است و برای آحاد مردم نیز به جد به دنبال 
این هستیم که تا چند ماه آینده حداقل ۷۰ درصد جامعه علیه کرونا واکسینه شوند.
او گفت: در مورد مطالبات پرستاران مثل استخدام ها و افزایش حقوق نیز با 
وجود محدودیت های دولت، بنده موضوع را از طریق وزارت بهداشت، سازمان 
برنامه و بودجه و ســازمان امور اســتخدامی پیگیری می کنم و تا جایی که مقدور 

است، برای انجام این خواسته ها اقدام می کنیم.
اسماعیلی ادامه داد: سیاست دولت این است که به جای اینکه از اقشار مختلف 
بخواهیم به دولت بیایند، مسئولان دولت به دیدار مردم و گروه های مختلف بروند. 
امیدوارم شــرایط کرونا اجازه دهد تا بتوانیم بیشــتر در بین مردم و اقشار مختلف 

باشیم و از نزدیک برای حل مشکلات آنها اقدام کنیم.

درباره  محمدصالــح جــوکار 
آخریــن وضعیــت اصــلاح قانون 
انتخابات در کمیســیون امور داخلی 
کشور و شــوراها، اظهار داشت: ما به 
دنبال آن هســتیم که قانونی در زمینه 
انتخابات وضع شــود که پاسخگوی 

همــه نیازهای ما در این حوزه باشــد 
و ایــرادات قوانین گذشــته هم باید 

برطرف شود.
وی بیان کرد: قانون انتخابات باید 
جامع باشد، به گونه ای که همه مسائل 
مربوط به انتخابات از جمله مســئله 
تبلیغات انتخاباتی را به صورت شفاف 

تعریف و مشخص کند.
نماینــده مردم یــزد در مجلس 
شورای اســلامی ادامه داد: هیچ گونه 
ابهام و شبهه ای نباید در قانون انتخابات 
وجود داشــته باشد و باید همه مسائل 
مرتبط با حوزه انتخابات شفاف باشد.

رئیس کمیســیون امور داخلی 
کشور و شوراها تصریح کرد: مجلس 
شورای اســلامی آمادگی دارد که به 
ســرعت لوایح مورد نظــر دولت را 
مورد رسیدگی قرار دهد و دولتمردان 

هم در هر حــوزه ای که فکر می کنند 
خلاء قانونی وجــود دارد، می توانند 
به مجلس شورای اسلامی لایحه ارائه 
دهند.نماینــده مردم یــزد در مجلس 
شورای اســلامی ادامه داد: در شرایط 
فعلی بیشتر اولویت های کشور درباره 
مسائل اقتصادی است، اما مجلس در 
حوزه انتخابات هــم آماده همکاری 
با دولت اســت تا به ســرعت قوانین 

انتخاباتی سابق را اصلاح کند.
وی متذکــر شــد: دولــت قبل 
لایحه جامع انتخابــات را به مجلس 
شــورای اســلامی ارائــه داد که این 
لایحه در دســتور کار کمیسیون امور 
داخلی کشــور و شــوراها قرار دارد، 
اما اگر دولت ســیزدهم می خواهد در 
این لایحــه اصلاحاتی را انجام دهد، 
می تواند این کار را انجام دهد و لایحه 

مورد نظر خودش را درباره انتخابات 
به مجلس ارائه دهد.

رئیس کمیســیون امور داخلی 
کشــور و شــوراها گفت: البته هنوز 
لایحه جامع انتخابات در دســتور کار 
کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها 
نیست، بلکه در کارگروه اصلاح قانون 
انتخابات که ذیل این کمیسیون است، 
در حال رسیدگی است و پس از اتمام 
بررســی، جهت بررسی به کمیسیون 

ارائه می شود.
جوکار تاکید کرد: البته ما هم در 
کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها 
نقطه نظرات دســتگاه های مختلف را 
درباره مسائل انتخاباتی اتخاذ می کنیم 
و حتمــاً نظرات کارشناســی آنان در 
جریان بررسی لایحه جامع انتخابات 

مورد توجه قرار می گیرد.

مجلس  شورای اسلامی آماده اصلاح 
قانون انتخابات است 

  ســرویس سیاســی - رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها گفت: مجلس در حوزه انتخابات آماده همکاری با دولت 
اســت و دولت جدید می تواند لایحه مورد نظر خودش را در این باره به مجلس ارائه دهد.

اخبار ویژه ... جوکار رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها:

۱۰۰ میلیون واکسن کرونا تا آذر امسال 
وارد کشور می شود

اسماعیلی رئیس دفتر رئیس جمهور:

سرویس سیاسی -  عضو کمیسیون 
بهداشــت و درمان مجلس با بیان اینکه 
روند تامین واکسن شتاب خوبی گرفته 
اســت، گفت: بــا واردات ۴۰ میلیون دز 
واکسن تا پایان ماه میزان واردات واکسن 
بــه ۷۰ میلیون دز می رســد و با توجه به 

روند تامین واکسن واکسیناسیون عمومی 
تا پایان دهه فجر انجام می شود.

محمدعلی محسنی بندپی با اشاره 
به وارد کردن پنج میلیون دز واکســن در 
یک روز در هفته های اخیر گفت: اکنون 
بیشترین واکسن وارداتی به ایران سینوفارم 
است که از چین وارد کشور می شود و در 
کنار آن واردات واکســن آسترانزنکا هم 
داریم. اخیرا هم وزارت بهداشــت اعلام 
کرده افرادی که دز دوم واسکن اسپوتنیک 
روس را دریافــت نکردند، می توانند به 

جای آن از آسترازنکا استفاده کنند.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس با بیان اینکه طرح واکسیناسیون 
عمومی شــتاب خیلی خوبی پیدا کرده 
اســت، افزود: ما مجبوریم همزمان که به 
درمان توجه می کنیم، فکر اساســی هم 
برای واکسیناسیون وسیع داشته باشیم. در 
این راستا رییس جمهوری به عنوان مقام 

اول رییس قوه مجریه و وزیر بهداشت به 
عنوان فرمانده سلامت مردم پیگیر هستند 
تا هم واردات واکسن به حداکثر برسد و 
هم به تزریق و تقویت مالی ســازندگان 

واکسن داخل کمک کنند.
محسنی بندپی نیاز کشور به واکسن 
را بیــن ۱۰۰ تا ۱۲۰ میلیون دز واکســن 
عنوان کرد و گفت: اگر تا پایان شــهریور 
۴۰ میلیون دوز واکسن وارد کشور شود،  
تا پایان این ماه فرصتی فراهم می شود تا 
زیرساخت های مورد نیاز برای تولید انبوه 
واکسن های داخلی آماده شود، آن واکسن 
ها هم بعد از شهریور ماه به کمک واردات 
واکسن خواهد آمد. به همین دلیل در یک 
سراشیبی قرار می گیریم و به تعداد قابل 

قبولی می رسیم.
وی ادامــه داد: اگــر ۴۰ میلیون دز 
واکســن تا پایان شــهریور وارد شود با 
توجــه به اینکه الان نزدیک به ۳۰ میلیون 

دز واکســن هم وارد شده است، نزدیک 
به ۷۰ میلیون دز واکســن خواهیم رسید 
کــه عملا اگر می خواســتیم ۸۰ درصد 
جمعیت را واکســینه کنیم، در واقع ۷۰ 
میلیون دز واکســن را فراهم کردیم با این 
اوصاف به ۵۰ میلیون دز دیگر نیاز داریم 
و بــا هماهنگی بخش داخلی و خارجی 
و وعده وزیر بهداشــت تا پایان دهه فجر 

واکسیناسیون عمومی انجام می شود.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان 
درباره بحث واردات واکســن گفت: در 
جلسه کمیسیون با وزیر بهداشت درباره 
مشــکلات و محدودیت های واردات 
واکســن صحبت شــد. در زمینه تامین 
اعتبارات واکسن سازمان برنامه و بودجه 
و بانک مرکزی موظف شدند تا همکاری 
کنند و مبالغ ریالــی و ارزی را در اختیار 
واردکنندگان واکسن قرار دهند تا از ابتلای 

جدید پیشگیری کنیم.

تامین واکسن شتاب خوبی گرفته است
عضو کمیسیون بهداشت :

معاون وزیر کشور:

استانداری ها موظف به اعلام مشکلات 
اقتصادی خود هستند

سرویس سیاسی -  معاون اقتصادی وزیر کشور با بیان اینکه مدیریت مسائل 
اقتصادی کشور ضرورتی اجتناب ناپذیراست؛ افزود: با هدف کمک به حل و فصل 
چالش ها و مشکلات اساسی اقتصادی در استان های سراسر کشور، استانداری ها 

موظف به اعلام مشکلات اقتصادی خود هستند.
»بابک دین پرســت« در نشست معاونین و مدیران اقتصادی استانداری های 
سراسر کشور که با محوریت بررسی آخرین وضعیت اقتصادی استان ها و احصا 
و شناسایی ۳ چالش نخست اقتصادی هر استان برگزار شد، با تاکید بر اینکه باید 
از تمام ظرفیت های کشــور در ســطح استانداری ها، برای کمک به ارتقای توان 
اقتصادی کشور استفاده شــود؛ گفت: معاونین اقتصادی استانداری های سراسر 
کشور با هدف حل سریع و به موقع مشکلات اقتصادی استان موظف به شناسایی 

و اعلام سه مشکل اصلی اقتصادی استان شده اند.
معاون وزیر کشور به جزئیات مباحث مطرح شده در جلسه معاونین و مدیران 
اقتصادی اســتانداری های سراسر کشــور اشاره کرد و ادامه داد که  در این نشست  
بر ضرورت اجرایی شــدن بند الف تبصره ۱۸ قانون بودجه  ســال ۱۴۰۰ با هدف 
پرداخت تســهیلات در جهت ایجاد، توسعه، تولید، اشتغال و کارآفرینی و حمل و 
نقل، حل و فصل مشکلات شهرک های صنعتی خصوصی، توسعه مبادلات تجاری 
از طریق احصا و رفع مشــکلات مربوط به مبادی مرزی، پایانه ها  تجاری، بازارچه 
های غیرفعال کشور، برگزاری نشست ویژه جهت پیگیری و رفع مشکلات سرمایه 
گذاران و فعالان اقتصادی افغانســتانی در مشــهد، تعیین تکلیف کالاهای اساسی 
رسوبی در بنادر و گمرکات کشور، بررسی آخرین وضعیت اموال تملیکی، تعیین 
تکلیف واحدهای تحت تملک شــبکه بانکی و غیر فعال کشــور، نظارت دقیق بر 
قیمت کالاهای اساسی و در نهایت مشکلات ناشی از قطعی و عدم تامین برق مورد 
نیاز واحدهای تولیدی و بررســی مشکلات مربوط به تامین گاز واحدها در فصل 
زمستان ، گفت و گوی مفصل قرار گرفت.وی توضیح دادکه با احصا دقیق مشکلات 
اقتصادی، گزارش کامل وضعیت اقتصادی اســتانداری های سراســر کشور برای 

تصمیم گیری به رییس جمهوری محترم کشور ارسال می شود.

  خانواده لاریجانی 
سید محمود میرلوحی فعال سیاسی اصلاح طلب گفت : اگر خانواده لاریجانی 
همچنان خود را اصولگرا مطرح کنند، به نظر می رسد آفتاب و افق سیاسی  شان مبهم 
و بلاتکلیف می شود و به سمت مسیر کاهندگی، حذف و انزوا پیش می روند.خانواده 
لاریجانی و آقای صادق لاریجانی موقعیت های فوق  العاده  ای داشتند. در واقع چنین 
موقعیتی از یک جهت نمی تواند نقطه مثبتی باشد؛ یعنی دو قوه دست دو برادر باشد.ما 
سال هاست می گوییم که این توزیع قدرت در کشور، ایجاد انحصار در مناصب رسمی 
و مراکز قدرت پرهزینه و برای کشور گران تمام می شود.جریان اصولگرایی خودشان 
می گویند که رویش و ریزش داریم اما متاسفانه به نظر می آید که با این رویه ای که پیش 

گرفتند مرتباً در حال ریزش هستند و هیچ رویشی ندارند.
ناک اوت می کنم!

دونالد_ترامپ در کنفرانسی مطبوعاتی درپاسخ به این که اگر شما مجبور بودید 
در رینگ بوکس مبارزه کنید چه حریفی را انتخاب می کردید گفت:اگر مجبور بودم 
در رینگ مبارزه کنم، ساده ترین حریف برای من »جو بایدن« بود.فکر میکنم او خیلی 
سریع از پا درمی آمد. خیلی سریع! او زمانی می خواست من را از نظر قدرت بدنی به 
چالش بکشد، اما او در مواجهه با من دچار مشکل بزرگی خواهد شد و در چند ثانیه 

اول ناک آوت می شود.
استعفای ۴ نماینده 

ذبیح الله اعظمی ساردوئی، نماینده جیرفت گفت : اینکه چهار نماینده استعفا 
داده اند تعدادی زیادی نیست، اگر فرمایش های رهبری و توصیه و تذکر ایشان به 
مجلس نبود از بین حدود ۳۳ عضو کابینه دولت سیزدهم حداقل ۲۰ نفر را نمایندگان 
مجلس شکل می دادند.تذکر رهبری مبنی بر آنکه نمایندگان برای کسب پست های 
دیگر استعفا ندهند، منجر شد تا نمایندگان مراعات کنند و دولت هم کابینه خود را از 
میان نمایندگان انتخاب نکند. تعداد زیادی از نمایندگان برای حضور در دولت اعلام 
آمادگــی کرده بودند و برای مصاحبه دعوت از آنها صورت گرفته بود که با توصیه 

رهبری این اتفاق نیفتاد.
در قزوین 

فاطمه محمدبیگی، نماینده قزوین در مجلس گفت :استان قزوین اولین استانی 
بود که وارد استفاده از طب سنتی در درمان کرونا شد. با آموزش پزشکی و طب سنتی 

میزان فوت کرونایی کاهش پیدا کرد، در حالی که در کشور هنوز رایج نشده بود.
طب سنتی علمی 

بهرام عین اللهی وزیر بهداشت گفت :ما به طب سنتی علمی اعتقاد داریم و تأسیس 
دانشکده طب سنتی و جذب متخصصین این حوزه در دستور کار قرار دارد.طب سنتی 
ما زمان رضا شاه از بین رفت چرا که رگه هایی از مذهب در آن وجود داشت، اما در 
کشور هایی مانند هند رایج شد، از سال ۸۴ طب سنتی را به صورت کارشناسی ارشد 

درآوردیم و تصمیم داریم دکتری این رشته ایجاد شود.
اعتماد عمومی

فعال سیاســي اصولگرا درباره لزوم بازگرداندن اعتماد عمومي به جامعه 
توضیحاتي را بیان کرد.ولي داداشــي نماینده مجلس دهم با اشــاره به اهمیت 
بازسازي اعتماد عمومي در کشور گفت: رویکرد دولت باید راه اندازي کار مردم 
و حل مشــکلات مردمي باشــد. معتقدم که اگر مدیران جهادي روي کار بیایند 
که اولویت شــان حل معضلات مردم به ویژه در مسائل اقتصادي باشد احتمالا 
مــا بتوانیم اعتماد عمومي را به کشــور بازگردانیم، زیرا اعتماد عمومي یکي از 

سرمایه هاي بزرگ نظام جمهوري اسلامي و محل اتکاي نظام است.
محاکمه روحاني

یک فعال سیاسي اصلاح طلب خاطرنشان کرد: اگر نمایندگان مجلس بحثي 
درباره عدم کفایت سیاسي روحاني داشتند باید آن زمان که ریاست دولت را برعهده 
داشت، مطرح مي کردند.محمدجواد حق شناس درباره محاکمه روحاني که این روزها 
از سوي جریاني در کشور مطرح شده است و حتي چند تن از نمایندگان هم از تربیون 
مجلس خواســتار این محاکمه شده اند گفت: محاکمه یک واژه حقوقي است و از 
آن دست واژه هایي است که هنگامي که درباره اش سخن مي گوییم تعریف دارد و 
علي القاعده بر اساس مبناني حقوقي و قانوني که دارد اتفاق مي افتد. وی گفت : حال 
چه زماني محاکمه صورت مي گیرد؟ بر اساس قانون زماني که شکایتي اتفاق بیفتد، 
یا گزارشي توسط مقامات ذي صلاح و ضابطین قضایي به مقام و مرجع رسیدگي 
کننده ارائه شود؛ آنجاست که موضوع محاکمه مطرح مي شود. در این رویکرد معمولاً 
محاکمات به شکایات و طرح دعوا که توسط یک حوزه خصوصي و شخصي تقسیم 
شده است صورت مي گیرد و یا هنگامي که بحث حقوق عمومي مطرح است؛ که 
اگر این مطلب مطرح باشد باید دادستان و یا مدعي العموم طرح دعوا کند.وي افزود: 
دادستان و یا مدعي العموم اگر دیدند حق و حقوقي از جامعه پایمال شده صدمات 
و آسیب هایي به نمایندگي از جامعه و مردم ادعا و طرح دعوا مي کند، اینجا بر اساس 
طرح دعوایي که صورت مي گیرد مسئله شکایت مورد رسیدگي قرار مي گیرد که 
در این صورت این پرسش مطرح است هنگامي که بحث محاکمه مطرح مي شود 
شکایت توسط چه مقامي صورت گرفته است؟ آیا ما اینجا با شکایتي توسط مردم و 
افراد جامعه رو به رو هستیم یا نه دادستان به نمایندگي از مدعي العموم شکایت کرده 
و طرح دعوا مي کند؟ آیا گزارشي توسط مقامات ذي صلاح و یا ظابطین اجرایي و 

قضایي ارائه شده است؟
گم شدن کفش وزیر 

وزیر راه و شهرســازي در حاشیه مراسم سخنراني رئیس جمهور در امامزاده 
حسین بن موسي الکاظم علیه السلام شهرستان طبس به مطالبات مردم در حوزه راه و 
شهرسازي پاسخ داد. در شلوغي جمعیت کفش رستم قاسمي وزیر راه و شهرسازي 

زیر پاي مردم گم شد که حاشیه جالب این دیدار بود.
وضعيت مرخصي فریدون 

سخنگوي کمیسیون اصل نود مجلس تصریح کرد: حسین فریدون و هادي 
رضوي ماه هاست برخلاف قانون در مرخصي هستند.علي خضریان در صفحه 
شخصي خود در توئیتر مطلبي درباره مرخصي مهدي هاشمي، حسین فریدون 
و هادي رضوي منتشر کرد که متن آن به شرح زیر است: پس از اعلام مرخصي 
چندماهه جناب مهدي هاشمي از  زندان اوین، انتظار بود تا دستگاه قضایي در کنار 
اقدام قابل تحسین بازگرداندن وي، امثال آقایان  حسین فریدون و هادي رضوي 
که طبق اظهارات مسئولان زندان ماه هاست برخلاف قانون در مرخصي هستند 

نیز اقدام کند. اما متاسفانه تاکنون چنین نشده است.

شرکت بازرگانی توسعه پایدار آسمان کيش در نظر دارد وسيله های نقليه موجود درجزیره کيش را مطابق 
با مشخصات و شرایط زیر به صورت نقدی از طریق مزایده عمومی واگذار نماید .

   آگهی تجدید مزایده عمومی 

فروش خودرو در جزیره کیش 
شرکت بازرگانی توسعه پایدار آسمان کیش 

) نوبت اول(

متقاضایان می توانند برای هر یک از موارد جدول مذکور به صورت تکی و یا یکجا پيشنهاد خود را ارائه نمایند. 
1 - متقاضيان می توانند برای خرید اسناد به نشانی های های ذیل در تهران  و  کيش  از تاریخ 1۴00/06/21 لغایت 1۴00/06/30  در روزهای 

شنبه تا چهارشنبه از ساعت 8 الی 17 مراجعه نمایند.
1-1 تهران ميدان آزادی، ابتدای بزرگراه لشگری، خيابان ریاحی، پلاک 9. 

1-2 جزیره کيش ميدان امير کبير بلوار ایران هتل مریم.
متقاضيان ميبایست مبلغ 1.000.000 ریال بابت خرید اسناد مزایده به حساب شماره 1-1۴079890-110-290 بنام شرکت هولدینگ توسعه 

سورینت قشم نزد بانک پاسارگاد  شعبه جهان کودک کد 290 واریز و اصل فيش آن را هنگام دریافت اسناد تحویل نمایند .
شماره های تماس جهت کسب اطلاعات بيشتر: ۴۴658183 –  09220089029 دبيرکميسيون معاملات – مهندس امام

2 - متقاضيان می توانند از تاریخ1۴00/06/21 لغایت 1۴00/06/29 با هماهنگی قبلی نسبت به بازدید موضوع مزایده اقدام نمایند.
3 - آخرین مهلت ارسال اسناد و پيشنهاد قيمت تا ساعت 12:00 رو شنبه 07/10/ 1۴00 می باشد.

۴ - مبلغ تضمين سپرده شرکت در مزایده می بایست به صورت یکی از روشهای ذیل ارائه گردد :
۴-1ارائه یک فقره ضمانت نامه بانکی با اعتبار 3 ماه به صورت غير مشروط ، آزاد ، قابل وصول و قابل تمدید در وجه شرکت هولدینگ توسعه 

سورینت قشم صادر و اصل آن جزو مدارک شرکت در مزایده ارائه گردد.
۴-2واریز نقدی به حساب شماره 1-1۴079890-110-290 بنام شرکت هولدینگ توسعه سورینت قشم نزد بانک پاسارگاد  شعبه جهان کودک 

کد 290 و اصل فيش آن را تحویل نمایند.
۴-3 ارائه یک فقره چک بانکی تضمين شده در وجه شرکت هولدینگ توسعه سورینت قشم

5-کميسيون معاملات در رد یا قبول  هر یک یا تمام پيشنهادات ارائه شده مختار است.
6-پيشنهادات  ناقص، مخدوش، فاقد سپرده یا کمتر از ميزان مقرر، مبهم ، مشروط ، غير یکسان ، خرد  و یا مانند آنها مردود می باشد و پاکات 

پيشنهاد ميبایست مهر و موم شده تحویل شود .
7-پاکات پيشنهادات متقاضيان رأس ساعت 1۴ روزدو شنبه مورخ 1۴00/07/12 بازگشایی خواهد شد.

8-حضور و عدم حضور  هر یک یا تمامی پيشنهاد دهندگان مانع از ادامه روند مزایده و بازگشایی پاکات نمی باشد.
9-هزینه آگهی برعهده  برنده مزایده بوده که می بایست تا 3 روز بعد از بازگشایی پاکات واریز شود.

10-در صورت یکسان بودن مبالغ پيشنهادی، تعيين برنده با قرعه کشی صورت خواهد پذیرفت.
11-متقاضيان می بایست در ذیل کليه اسناد مزایده دریافتی عبارت »خوانده شده و مورد قبول است« را نوشته و مهر و امضا نمایند.

12-سایر شرایط مزایده به شرح اسناد مزایده می باشد.

 (نوبت اول عمومی ) مزایدهتجدید  آگهی

 مطابق بارا  کیش موجود درجزیرهوسیله های نقلیه شرکت بازرگانی توسعه پایدار آسمان کیش در نظر دارد 
 .نماید واگذار عمومی از طریق مزایده  ینقدبه صورت زیر شرایط  و مشخصات

 

 

 

 

 

 

 

را ارائه متقاضایان می توانند برای هر یک از موارد جدول مذکور به صورت تکی و یا یکجا پیشنهاد خود 
 نمایند.

 21/06/1400از تاریخ کیش   و  نشانی های های ذیل در تهران متقاضیان می توانند برای خرید اسناد به  - 1
.مراجعه نمایند 17الی  8در روزهای شنبه تا چهارشنبه از ساعت   30/06/1400 لغایت  

.9راه لشگری، خیابان ریاحی، پلاک میدان آزادی، ابتدای بزرگتهران  1-1  

 نوع وسیله نقیله       ردیف
سال 
 ساخت

 مبلغ کل پایه مزایده
 مبلغ سپرده شرکت در مزایده )ریال( ) ریال(

 4.000.000 80.000.000 2004 323سواری مزدا  1

 30.000.000 1.200.000.000 2007 سواری نیسان سانی 2

 11.000.000 300.000.000 2007 وانت مسقف فوتون 3

 8.500.000 170.000.000 2003 سواری کار تویوتا هایس 4

 28.000.000 1.150.000.000 2006 مینی بوس تویوتا کاستر 5

 305.000.000 15.000.000.000 1990 جرثقیل تاور کرین 6

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی 
تغییر کرد 

سرویس سیاسی -  با حکم وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی میرهاشم موسوی 
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی شد. 

حجت الله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در حکمی میرهاشــم 
موسوی را به عنوان مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی منصوب کرد.

میرهاشــم موســوی پیش از این مدیرکل پشتیبانی وزارت رفاه اجتماعی بوده 
است.وی جایگزین مصطفی سالاری مدیرعامل قبلی تامین اجتماعی شد.

 سازمان تامین اجتماعی با دربرگیری بیش از ۱۴.۲ میلیون کارگر اصلی بیمه شده 
و حدود ۲ میلیون بازنشسته تامین اجتماعی با احتساب خانواده های این افراد حدود 
۵۰ درصد از جمعیت کشــور را شــامل می شود. یکی از بحران های صندوق تامین 
اجتماعی ناترازی در دخل و خرج این صندوق اســت، به گونه ای که میزان ورودی 

این صندوق با مخارج و مستمری های پرداختی همخوانی ندارد.
در این زمینه شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی، شستا از سال 66 راه اندازی 
شده تا میزان درآمد این سازمان را افزایش دهد، اما همچنان میزان کمک این صندوق 

شستا به صندوق تامین اجتماعی قابل توجه نیست. 


